
Informácia 

z 12.zasadnutia Rady školy  pri ZŠ s MŠ Likavka 

konaného dňa 25. júna 2015 

 

Prítomní:   podľa prezenčnej listiny 

Hostia:       Mgr. Ľ. Birtus,  Mgr. S. Baranová 

Program: 

 

1. Otvorenie, oboznámenie sa s programom 

2. Kontrola uznesenia 

3. Informácie riaditeľa školy o II. polroku šk. r. 2014/2015 

4. Rôzne 

5. Uznesenie 

6. Záver 
 

1. Predseda Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka JUDr. M. Brtko privítal prítomných 

a otvoril zasadnutie. Oboznámil prítomných s programom zasadnutia Rady školy pri 

ZŠ s MŠ Likavka. Za zapisovateľa bola zvolená PaedDr. M. Brtková.  
 

2. Pod vedením predsedu Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka JUDr. M. Brtku prebehla 

kontrola jednotlivých uznesení vyplývajúcich z predchádzajúceho zasadnutia rady 

školy  

 

3. Riaditeľ školy ZŠ s MŠ Likavka Mgr. Ľ. Birtus oboznámil prítomných s jednotlivými 

činnosťami žiakov primárneho a nižšieho stredného vzdelávania základnej školy 

v druhom polroku šk. roka 2014/2015. Zhodnotil úroveň výchovno-vzdelávacej 

činnosti žiakov v druhom polroku šk. roka 2014/2015 na základe posúdenia 

známkovej a percentuálnej hodnoty výstupných písomných prác zo základných 

predmetov. 

- Výchovno-vzdelávacie výsledky v druhom polroku šk. roka 2014/2015: 

   RŠ podal prítomným informáciu o priemerov zhodnotení hlavných 

predmetov v druhom polroku šk. roka 2014/2015 v jednotlivých triedach 

školy ZŠ s MŠ Likavka. Zníženú známku zo správania na druhý stupeň má 

len jeden žiak siedmeho ročníka, pričom 18 žiakov zaznamenáva nižší 

stupeň výchovného opatrenia, t.j. riaditeľské pokarhanie. Dvaja žiaci 

nižšieho sekundárneho vzdelávania sa v mesiaci august zúčastnia 

opravných skúšok z predmetu matematika. . Pán Ing. M. Švento vstúpil do 

tejto časti pripomienkou, prečo je tak vysoký priemer hodnotenia 

v základných predmetoch u triedy 8.A. V danej triede je zaznamenaný 

vysoký počet vymeškaných hodín, pričom sú tu aj neospravedlnené 

hodiny. Naďalej v tejto triede prevládajú výchovné problémy, čo sa 

samozrejme odzrkadľuje aj na prospechu jednotlivých žiakov. Škola                  



na situáciu reaguje prísnejšími výchovnými opatreniami, silnejšou 

motiváciou k učeniu i pracuje s odborníkmi v rámci psychológie. 

 RŠ podal informáciu o výsledkoch Testovania 9, do ktorého boli zapojení 

aj žiaci 9.ročníka a konalo sa dňa 15.apríla 2015. Žiaci v predmete 

slovenský jazyk a literatúra v priemere dosiahli 49,60% a v predmete 

matematika 58,50%. Všetci žiaci deviateho ročníka boli úspešne 

umiestnení na stredné školy. 

 RŠ informoval o plánovanom testovaní pre žiakov 5. ročníka nižšieho 

sekundárneho vzdelávania, ktoré bude prebiehať v mesiaci november 2015. 

V danom testovaní budú posúdené znalosti učiva primárneho vzdelávania. 

 RŠ informoval prítomných s priebehom Zápisu žiakov do prvého ročníka 

ZŠ s MŠ Likavka. Zápisu sa zúčastnilo 42 detí predškolského veku, z toho 

2 zaznamenané odklady 4 deti študujúce v zahraničí. V nasledujúcom 

školskom roku 2015/2016 do prvého ročníka nastúpi 36 žiakov. 

- Personálne obsadenie::  

 RŠ podal informáciu o pedagogickom personálnom obsadení. Škola 

zamestnáva 25 kvalifikovaných pedagogických zamestnancov, 1 asistenta 

učiteľa, ktorý pomáha pri pedagogickej činnosti s 21 individuálne 

začlenenými žiakmi a 18 s odporúčaniami na individuálnu prácu. 

Z pedagogických zamestnancov 12 má vykonanú 1.atestáciu a traja 

2.atestáciu. Raz týždenne navštevuje školu logopéd, ktorí sa venujem 

žiakom s poruchami resp. problémami reči.  
 

- Materiálno- technické zabezpečenie ZŠ s MŠ Likavka a jeho zmeny: 

 V mesiaci február- marec boli uskutočnené práce na odstránenie 

havarijného stavu  strechy  na budove primárneho vzdelávania školy. 

 V mesiaci február- marec sa uskutočnili rekonštrukčné práce sociálnych 

zariadení v budove nižšieho stredného vzdelávania školy ZŠ s MŠ Likavka. 

 Prebehla inovácia priestorov ŠKD a bola vytvorená nová špecializovaná 

učebňa fyziky a biológie.  
 

- RŠ informoval prítomných o priebehu a výsledkoch mimoškolskej krúžkovej 

činnosti (t.j. športové, vedomostné, hudobno-spevácke, tvorivé úspechy), 

informácie o aktivitách školy i jej reprezentácie žiakmi školy.  
 

 

 

 

Pani Mgr. S. Baranová, zástupkyňa RŠ pre MŠ informovala prítomných                         

o primárnych činnostiach MŠ Likavka v druhom polroku šk. roka 2014/2015. 

Zhodnotila výchovno-vzdelávaciu činnosť MŠ Likavka v jej príslušných oddeleniach. 

Pedagógovia MŠ hľadajú a budú hľadať rôzne tvorivé a inovatívne cesty napredovania 

dieťaťa v predškolskom veku vo všetkých sférach jeho osobnosti, aktívne sa zapájajú 

do okresných i krajských súťaží, a tak aj v pozitívnej miere prezentujú ZŠ s MŠ 

Likavka.           

 



4. V rámci rôzneho boli prerokované dané príspevky: 

- P. J. Hykel  predniesol názor a negatívnu reakciu na umiestnenie bioskládky 

v priestoroch školy. Vyzval RŠ o možnosť riešenia daného problému. 

- P. J. Hykel vyjadril názor, či by bolo možné ísť na hospitáciu do tried školy. 

- Predseda Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka JUDr. M. Brtko poďakoval členom             

za ich aktívnu účasť a podnetné príspevky. 

 

5. Uznesenie: 
 

     Rada školy berie na vedomie: 
 

1. Informácie zástupkyne RŠ pre MŠ Likavka o výchovno-vzdelávacej  činnosti 

MŠ v 2. polroku šk. r. 2014/2015. 

2. Informácie riaditeľa školy ZŠ s MŠ Likavka o výchovno-vzdelávacích 

výsledkoch jednotlivých tried v 2. polroku šk. r. 2014/2015, o aktivitách žiakov 

školy, o organizačných otázkach i obnove materiálno-technického 

zabezpečenia.  

3. Informácie resp. dotazy p. J. Hykela k  bodom zasadnutia v jeho jednotlivých 

častiach. 
 

Rada školy odporúča: 
 

1. RŠ pri ZŠ s MŠ Likavka odporúča riaditeľovi školy prekonzultovať                       

so zastupiteľstvom obce Likavka otázku ohľadom reorganizácie priestorov                

na bioskládku, ktorá je momentálne umiestnená v priestoroch školy.   
                                                                                           

Hlasovanie 

Prítomní:  8 členovia (JUDr. M. Brtko, J. Hykel, P. Salva, Ing. M. Švento, 

PaedDr. M. Brtková, Ing. L. Rázgová, Mgr. J. Brtko, J. Peniak) 

Za:              8 členovia (JUDr. M. Brtko, J. Hykel, P. Salva, Ing. M. Švento, 

PaedDr. M. Brtková, Ing. L. Rázgová, Mgr. J. Brtko, J. Peniak) 

Proti:          0 členov  

Zdržalo sa: 0 členov 

 

2. RŠ pri ZŠ s MŠ Likavka odporúča riaditeľovi školy a predsedovi RŠ zistiť 

možný spôsob hospitácie rodiča na hodinách pedagóga.   
                                                                                           

Hlasovanie 

Prítomní:  8 členovia (JUDr. M. Brtko, J. Hykel, P. Salva, Ing. M. Švento, 

PaedDr. M. Brtková, Ing. L. Rázgová, Mgr. J. Brtko, J. Peniak) 

Za:              8 členovia (JUDr. M. Brtko, J. Hykel, P. Salva, Ing. M. Švento, 

PaedDr. M. Brtková, Ing. L. Rázgová, Mgr. J. Brtko, J. Peniak) 

Proti:          0 členov  

Zdržalo sa: 0 členov 

 

6.  Predseda Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka JUDr. M. Brtko  poďakoval prítomným                

     za pozornosť a stretnutie RŠ pri ZŠ s MŠ Likavka ukončil. 

             


